
Skolebestyrelsesmøde den 31/10 -2023 kl. 17.00 – 19.00 (vi sørger for aftensmad)  
                                                      
Deltagere: Merethe Røll Lærke, Gitte Madsen, Karen Krusell, Søren Tholstrup, Kaspar Hviid, Per Bruun Madsen, 
Signe Outzen Jensen 
 
Afbud/ fraværende: Jannik Tovgaard-Olsen, Jolita Søgaard, Louise Skov Jensen, Rasmus Rubinstein 
 
Mødeleder: Kaspar  
Referent: Signe 

Punkt Emne  Beslutning/drøftel
se/orientering/go
dkendelse 

Tid 

SB-48a Evt. præsentation af elevrødder 

Det er et mål, at eleverne deltagerne. Ambitionen er, at eleverne er på 

fra starten af møderne og endvidere at inddrage dem ift. dele af 

strategiarbejdet. 

Tilføjelse: Eleverne var klar til at deltage på dette møde (med talekort 

etc.), men havde ikke mulighed for at være med, da mødedatoen blev 

ændret med kort varsel. Det er nu intentionen, at elevrødderne deltager 

på skolebestyrelsesmødet den 13. dec.  

Orientering 5 min 

SB-48 Godkendelse af referat se:  

https://vas.aula.dk/sites/vas.aula.dk/files/arkiv/Download_filer/230927

%20SB%20referat%20.pdf  

Referatet godkendt 

Godkendelse 

 

 

5 min 

SB-49 Opfølgning fra sidst 

 

SB-medlemmers valgperioder; ikke afklaret.  

 

SB-suppleanter; der er ikke suppleanter pt. Der skal ”reklameres” for 

det på stormødet med forældrene den 20.11.23. 

Kaspar tjekker op på SKB-protokol/vedtægter, hvilket udsendes 

sammen med referatet.  

 

KKFO-leder pt. på nedsat tid, men fuld kraft fra uge 46.  

 

Tilføjelse:  

Forældrerepræsentanternes valgperioder er undersøgt og følgende er 

på valg i løbet af 2024:  

• Jannick, Merethe, Per, Søren, Rasmus 

Følgende er på valg I 2026: 

orientering 5 min 

https://vas.aula.dk/sites/vas.aula.dk/files/arkiv/Download_filer/230927%20SB%20referat%20.pdf
https://vas.aula.dk/sites/vas.aula.dk/files/arkiv/Download_filer/230927%20SB%20referat%20.pdf


• Louise, Jolita 

 

Der er ikke fundet informationer om suppleanter. 

SB -50 Status ansættelser og opslag 

31 ansøgere til lærerstillinger. Kvalificerede ansøgere til begge 

stillinger. Samtaler 8/11, herefter udmelding til forældre og team. 

En fast stilling og en tidsbegrænset ansættelse. 

orientering 5 min 

SB-51 TEMA udvikling/ strategi 

KKFO: Undersøgelses- og udviklingsarbejde på Villa VAS allerede så 

småt i gang.  

På den korte bane ses på organisering af og kommunikation om 

værkstedstilbud og forældre inviteret til dialogsnak. 

Der skal meldes klare forventninger ud ift. skolepædagogerne og 

samarbejdet mellem skole og KKFO. Herunder ønske om tydelighed ift. 

pædagogernes rolle fx ift. forældremøder, skole/hjem-samtaler etc.   

Oplevelse af manglende engagement, sammenhængskraft og 

kommunikation pt.  

Ønske om forældreråd på KKFO’en og deltagelse fra KKFO-leder på SKB-

møderne.  

På den lange bane afholdes proces med medarbejdere, der er parallel 

med den, der er gennemført med lærerkollegiet (juletræsmodel)  

KKFO-leder melder sig klar til at stille sig i spidsen for projektet sammen 

med den kommende skoleleder.  

SB-temamøde om KKFO lægges efter proces med medarbejdere.  

Orientering og 

drøftelse 

20 min 

SB -52 TEMA udvikling/ strategi 

Plan for stormøde. Kaspar præsenterer ledelsens oplæg til plan og 

indhold. 

Ønske om at tilføje sammenligningstal i PP ift. afgangskaraktererne 

(hvordan ser tallene ud på landsplan) 

Ønske om ”tal på” trivsel (både for børn og medarbejdere) i oplægget. 

Drøftelse og 

beslutning 

60 min 



Vigtigt med Kaspars præcisering/tydeliggørelse ift. sammenhængen 

mellem faglig dannelse og skærm på stormødet den 20.11.  

Drøftelse af om det skal hedde politisk dannelse eller demokratisk 

dannelse. Flere tilkendegiver at ”demokratisk dannelse” skaber en 

bredere forståelsesramme.  

Power Point til stormødet: Ændring i overskriften: ”Model for arbejdet 

med dannelse” tilføj ” i forpligtende fællesskaber” + tilføj ”årgangen” + 

”KKFO” til modellen.  

Forslag om, at Søren tilføjer ”samfundscirklen” i sin 

indflyvning/præsentation på stormødet. 

SB-53 Evt.   

 


